
REFERAT FRA STYREMØTE 
Avdeling Fotball 

Dato 29.09.12     Kl.:  19.30-21.00           Sted:  Fotballbua 

 

 

Tilstede 

John N. Konstad – Tove E.Larsson- Stein Atle Gangås– Thomas 

Nordahl Pedersen- Rune Løkken – Grethe Vullum -Øyvind Bakken – 

Rudolf Gjengstø – Per Inge Slåen-Paal Magnus Tødaas 

 

Meldt fravær Liv Janne Syrstad, Pål Anders Sundli  

Ikke møtt  

Referent Per Inge Slåen 

 

 

Sak nr. 

Sak 

Bakgrunn for saken 

 

Vedtak 

23/12 Godkjenning av referat fra siste 
styremøte. 

Referat godkjent. 

24/12 

 
Orienteringer: 
- Thomas i dialog med Øyvind 

Togstad om lås-system på fotballbua. 

 

- Foreldremøter med lagene holdes 

mens høstsesongen ennå er i gang – 

oppsummering av sesongen. 

 

- Ønske om en fellesavslutning for alle 

lag i 2013 

 

- Det er nedsatt økonomigruppe for 

kunstgressbane hvor Øyvind Bakken 

og Hans Kringstad er medlemmer. 

 

- Diskusjon omkring ballkjøp og om 

hvem som skal ha ansvar. 

Ingen konklusjon på dette foreløpig. 

 

 

Orienteringer tatt til etteretning 

   

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Leder 

Stein Atle Gangås 

 

Kasserer      

Per Inge Slåen 

     

 

 

Styremedlem 

Paal Magnus Tødaas 

 

 

Nestleder 

Thomas Nordahl Pedersen 

 

 

Minileder 

Tove E Larsson 

 

 

Parkansvarlig 

Rudolf Gjengstø 

 

 

 

Arr. ansvarlig 

Grethe V. Vullum 

 

 

 

Materialforvalter 

Rune Løkken 

 

 

 

Utviklingsansvarlig 

John N. Konstad 

 

 

 

Økonomileder 

Øyvind bakken 

 


